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Antwoord van burgemeester en wethouders op schriftelijke vragen als bedoeld in artikel 42, 
eerste lid, van het Reglement van Orde voor de vergaderingen van de raad der gemeente 
Leeuwarden, ingediend op 25 april 2025. De vragen zijn afkomstig van LIJST058 en gaan over 
het vertrek van Deepgrooves uit Leeuwarden. 
 
 

Vragen  Antwoorden 
1. Klopt het artikel in de LC dat 

Deepgrooves vertrekt uit 
Leeuwarden? 

Nee, dit klopt niet helemaal.  
Feit is dat Deepgrooves stopt met de productie in 
Leeuwarden en dat 2 van de 3 platenpersen 
verhuizen naar een perserij in België. 
Deepgrooves blijft wél in Leeuwarden actief met 
sales & marketing, waarbij de productie elders 
ondergebracht wordt. 
  

2. Klopt het dat dit komt omdat er 
geen oplossing in Leeuwarden 
voorhanden was? 

 

Ja, helaas was er in Leeuwarden en in een straal 
van 20 minuten Openbaar vervoer afstand geen 
alternatieve locatie beschikbaar met tegelijkertijd 
voldoende stroom en gas.  
 

3. Welke vervangende locaties heeft de 
gemeente aangeboden aan 
Deepgrooves? 

In Leeuwarden is gekeken naar een locatie binnen 
het pand waar de Leeuwarder Courant gevestigd is. 
Verder is er gekeken naar twee locaties op de 
bedrijventerreinen De Zwette.  
Ook zijn er in samenwerking met onze omliggende 
gemeenten nog twee vervangende locaties 
aangeboden. 
 

4. Netcongestie deed het bedrijf de das 
om volgens het krantenartikel. Klopt 
dit? 
 

Wat betreft de locaties bij de Leeuwarder Courant 
klopt dit.  
Wat betreft de locatie aan de Zwettestraat niet. 
Hier hebben we door een expert vanuit het 
‘Inflatiepakket voor ondernemers’ een analyse 
laten doen, samen met een deskundige vanuit 
Deepgrooves. Hieruit bleek dat er qua stroom op 
de korte termijn voldoende vermogen 
georganiseerd kan worden. Voor het benodigde 
vermogen aan gas moet de aansluiting verzwaard 
worden, de wachttijd hiervoor van 65 weken was 
voor Deepgrooves te lang.  
 
 

5. Kunnen we nog meer verhuizingen 
van bedrijven verwachten door 
netcongestie? 
 

Op dit moment zijn ons daarover geen signalen 
bekend. Daarbij geldt tevens dat in heel Nederland 
bedrijven met problemen kampen door 
netcongestie. Dat neemt niet weg dat de impact 
op onze economische aantrekkelijkheid onze 
aandacht blijft vragen en waar we maximaal op 
blijven inzetten. 



 
 
 
Blad 2 

 

6. Wat kan onze gemeente bedrijven 
nog bieden qua 
uitbreidingsmogelijkheden en/of 
nieuwbouw? 

Als vervolg op het project ‘Inflatiepakket voor 
ondernemers’ werken we aan het project 
‘Netbewuste bedrijvigheid’. Hierbij bieden we een 
op maat gesneden benadering voor de individuele 
bedrijven. In samenspraak met Liander 
ontwikkelen we gerichte oplossingen.  
Verder hebben niet alle bedrijven grote energie 
aansluitingen nodig voor hun groei.  
Op alle beschikbare kavels hebben we ondertussen 
aansluitingen aangevraagd, zodat dit bedrijven niet 
hindert in hun uitbreidingsplannen. 

  

Leeuwarden, 3 juni 2025, 
 
 
burgemeester en wethouders van Leeuwarden, 
 
 
 
burgemeester. 
{{Signer1}} 
 
 
 
 
 
 
secretaris. 
{{Signer2}} 
 
 
 
 
 
 
*Dit document is rechtsgeldig digitaal ondertekend. 
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